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Vážený pane řediteli, 
Dovoluji si Vám poslat rekapitulaci průběhu obchodního případu - „Dodávka palubních 

počítačů a související výbavy do vozidel městské hromadné dopravy“ tak, jak ji evidujeme 
k dnešnímu dni. 

- Smlouva byla podepsána 29. 1. 2018 
- Technické a funkční vlastnosti systému byly podrobně specifikovány v zadávací 

dokumentaci. V bodě 6.1.7 Ostatní zadávací dokumentace, se uvádí: 
Zadavatel požaduje, aby všechny nově dodávané komponenty do vozidel připojené do 
společné komunikační sběrnice řízené palubním počítačem komunikovaly s palubním 
počítačem prostřednictví vozidlové sběrnice ETHERNET 100 Mbit. Z komponent, které 
zůstanou na vozidlech zachovány, budou na tuto sběrnici připojeny všechny vnitřní LCD 
displeje a tachografy. Zadavatel požaduje, aby rozhraním (a součástí dodávky) PP pro 
ostatní komponenty připojené na sběrnici ethernet byl 8portový switch. Vzhledem k tomu, 
že zadavatel požaduje integraci několika stávajících vozidlových komponent různých 
dodavatelů, dodavatelé ve svých nabídkách (cenové kalkulaci) uvedou kompletní náklady 
spojené s touto implementací, součinnost dodavatelů při realizaci zajistí zadavatel. 
Vítězný dodavatel musí dohodnuté komunikační rozhraní předat Zadavateli v souladu s čl. 
4.2 Software této technické dokumentace. 

- Se zajištěním této součinnosti byly od počátku realizace potíže. Troufáme si prohlásit, že 
právě problémy s touto součinností způsobují existující zpoždění projektu. 

- Schválení zkušebního provozu Drážním úřadem – o schválení zkušebního provozu jsme 
požádali dopravní podnik dne 11. 12. 2017, ale schválení jsme dostali až 8. 1. 2018. 
Spuštění drážních zkoušek samotných tedy mohlo být spuštěno 16. 2. 2018. 

- Komunikace s tachografem TM12. Podklady jsme získali od společnosti CTM dne 12. 3. 
2018. Nyní máme komunikační protokol implementován dle návrhu CTM od 16. 3. 2018. Z 
naší strany je tedy připraveno. Další součinnost s CTM bude, jak předpokládáme, v režii 
DP (objednávka update CTM SW/FW) 

- Ovládání tabel BUSE - vzhledem k neposkytnutí součinnosti společností BUSE jsme byli 
nuceni zajistit, resp. vytvořit komunikační protokol náhradní, alternativní a nákladnou 
cestou. V palubním počítači je již funkční  

- Nahrávání tabel BUSE - náš poslední pokus o kontakt Buse proběhl 16. 4. (osobní schůzka 
domluvená panem Drápalíkem s jednatelkou společnosti BUSE Mgr. Burdovou a 
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obchodním ředitelem Ing. Klopcem). Zde bylo domluveno, že chybějící komunikační 
protokol pro nahrávání tabel Buse/Bustec nám bude poskytnut v rámci dvou týdnů. To se 
bohužel doposud nestalo. V současné chvíli jsme na této součinnosti závislí na 100%. Bez 
součinnosti nejsme schopni nahrávání v požadované kvalitě realizovat. Sami se o získání 
podpory pokoušíme od ledna 2018. V tomto případě postrádáme podporu zadavatele. 
Zadavatel měl zajistit součinnost dodavatelů při realizaci. 

- Komunikace s instalovaným systéme informačních tabulí Herman - Pan Herman s námi 
bohužel nekomunikoval od začátku. Součinnost zatím nebyla poskytnuta. 25. 4. začal 
komunikovat pan Koutný ze společnosti Herman (1. mail po 4 měsících). Dle jeho 
požadavku vytvoří naši vývojáři návrh protokolu, na základě kterého prý společnost 
Herman vytvoří časový plán a cenovou nabídku. Naše spolupráce s panem Hermanem ale 
nemůže být za úplatu, neboť součinnost dodavatelů při realizaci zajistí zadavatel. 
Aktuální specifikace pana Hermana je zatím neúplná. 

- Konektel – Na základě závazné informace dopravního podniku z 16. 2. 2018 se nebude 
komunikace s radiostanicemi Motorola dodávanými společností Konektel integrovat do 
prostředí palubního počítače. Jakou radiostanici, nebo obecně jaký komunikační prvek 
budeme integrovat do palubního počítače, není v této chvíli jasné. Jen pro doplnění 
upozorňujeme, že na tuto radiovou komunikaci je navázána funkce lokalizace vozidel na 
dispečinku. Existuje reálná obava, že tato lokalizace může být nefunkční.   

- OCU10 – komunikační centrála -  vzhledem ke změně ve specifikaci v rámci technické 
zadávací dokumentace (ze dne 4. 1. 2018) jsme byli nuceni již vyrobené OCU10 zrušit a 
navrhnout, prototypovat, testovat a vyrobit novou HW konfiguraci OCU10. V současné 
době se dokončuje firmware pro změněnou HW konfiguraci a integrovat do palubního 
počítače a nejsme schopni odhadnout nákladnost této změny. 

- Wifi - po ujasnění konfigurace instalace do vozoven proběhne do konce května 2018. 
Dodání wifi antén do vozidel již proběhlo (expedice z firma byla 30. 4. 2018) 

- Server pro Backoffice – byl již dodán. Bohužel jsme neobdrželi specifikaci racku, do 
kterého by měl být server uložen (poptáno 10. 4. 2018). Pro potřeby případného 
zkušebního provozu je spuštěn virtuální server, který je schopný obsloužit vozidla 
v dostatečném počtu (řádově desítky) 

 
 
 
 
 
S úctou  
 
 
 Ing. Luboš Novotný 


